



CORPORATION OF THE CITY OF  
CLARENCE-ROCKLAND REGULAR MEETING

RESOLUTION

Council Regular meeting

Resolution: 2024-16  
Title: Resolution proposed by Councillor Kyle Cyr and seconded by Mayor Mario Zanth regarding the 9-8-8 National suicide and crisis hotline  
Date: February 14, 2024

---

Moved by Kyle Cyr  
Seconded by Mario Zanth

WHEREAS Canada has adopted 9-8-8, as National three-digit suicide and crisis hotline; and  
WHEREAS the City of Clarence-Rockland recognizes that it is a significant and important initiative to ensure critical barriers are removed to those in a crisis and seeking help;  
BE IT RESOLVED THAT the City of Clarence-Rockland continues to endorse the 9-8-8 Crisis Line initiative and will display the 9-8-8 information poster in all its municipal buildings; and  
BE IT FURTHER RESOLVED THAT a copy of this resolution be sent to Todd Doherty, MP for Cariboo-Prince George, as well as all Ontario municipalities.

CARRIED

Monique Ouellet

Signé avec ConsignO Cloud (16/02/2024)  
Vérifiez avec verifio.com ou Adobe Reader.



---

Monique Ouellet/Clerk



CORPORATION DE LA CITÉ DE  
CLARENCE-ROCKLAND  
RÉUNION RÉGULIÈRE

RÉSOLUTION

Réunion régulière du conseil

Résolution: 2024-16  
Titre: Résolution proposée par le conseiller Kyle Cyr et appuyée du maire Mario Zanth au sujet du 9-8-8, soit la ligne d'assistance nationale sur le suicide et les crises.  
Date: le 14 février 2024

---

Proposée par Kyle Cyr  
Appuyée par Mario Zanth

ATTENDU QUE le Canada a adopté le 9-8-8, comme ligne d'assistance nationale à trois chiffres sur le suicide et les crises ; et  
ATTENDU QUE la Cité de Clarence-Rockland reconnaît qu'il s'agit d'une initiative importante pour s'assurer que les obstacles critiques sont éliminés pour les personnes en situation de crise et qui demandent de l'aide ;  
QU'IL SOIT RÉSOLU QUE la Cité de Clarence-Rockland continue d'appuyer l'initiative de la ligne d'écoute 9-8-8 et affichera l'affiche d'information 9-8-8 dans tous ses édifices municipaux; et  
QU'IL SOIT AUSSI RÉSOLU QU'une copie de cette résolution soit envoyée à Todd Doherty, MP de Cariboo-Prince George, ainsi qu'à toutes les municipalités de l'Ontario.

ADOPTÉE

---

Monique Ouellet/Greffière